

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Բիմբու

Էջ

Մ. Տ. Դանգյան.—ArHN—CS—NHAr տիպի տրոհարարամիզի ածանցյալները սեպակիան թթուների հետ	3
--	---

Աստաիգրաֆիա

Ս. Ս. Մկրտչյան.—Նոր տվյալներ հարավային Զանգեզուրի ստրատիգրաֆիայի վերաբերյալ	21
--	----

Գեներալիա

Ս. Ս. Խաչատրյան.—Կարտոֆիլի պալարների հեշտությամբ ծրելու հատկության ժառանգումը վեգետատիվ հիբրիդիզացիայի ժամանակ	35
Գ. Հ. Սուրենյան, Ա. Ա. Մկրտչյան.—Ցանքի ժամկետի ազդեցությունը թարմ պալարներով ամառային ցանքից ստացած կարտոֆիլի օսլայի պարունակության վրա	43

Միկրոբիոլոգիա

Թ. Մ. Գալաչյան.—Ազդեցությունը պոլիպլեկտ շինուկի կիրառումը Bact. atrofaciens Mc Cull.-ը հայտնաբերելու համար	49
---	----

Բուսաբանություն

Կ. Ս. Վլադիմիրով.—Հողատանի զետերի և լճերի միկրոֆլորայի ուսում- նասիրության շուրջը	59
--	----

Կենդանաբանություն

Ա. Ա. Թիխոնով.—Ահնարկ ՍՍՍՐ-ի Chrysobothris սեռին պատկանող բզեզ- ների մասին (Coleoptera, Buprestidae)	69
Գրականություն	81
Նեկրոլոգ	85

СОДЕРЖАНИЕ

Стр.

Химия

М. Т. Дангян.—Реакции производных тиомочевинны типа ArHN—CS— NHAr с кислотами	3
--	---

Стратиграфия

С. С. Мкртчян.—Новые данные по стратиграфии южного Зангезура	21
--	----

Генетика

С. С. Хачатрян.—О наследовании свойства легкой проращиваемости клубней картофеля при вегетативной гибридизации	35
Г. А. Сурменян, А. А. Мкртчян.—Влияние сроков посадки на содер- жание крахмала в клубнях картофеля при летних посадках свежесобранными клубнями	43

Микробиология

Р. М. Галачян.—Применение поливалентной агглютинирующей сыворотки для обнаружения Bact. atrofaciens Mc Cull.	49
---	----

Ботаника

К. С. Владимирова.—К изучению микрофлоры рек и озер Армении . 59

Зоология

А. А. Рихтер.—Обзор златок рода *Chrysobothris* СССР (Coleoptera, Buprestidae) . 69

Библиография

Чарлз Свингл.—Регенерация и вегетативное размножение (Г. Д. Ярошенко) . 81

Некролог

Александр Павлович Герасимов —(Акад. К. Н. Паффенгольц) . 85

CONTENTS

Page

Chemistry

M. T. Dangujan.—Reactions of thiourea derivatives type $ArHN-CS-NHAr$ with acids . 3

Stratigraphy

S. S. Mkrtchyan.—New data on stratigraphy of south Zanghezur . 21

Genetics

S. S. Khachatryan.—On the inheritance of the easy germination of the tubers of potatoes at the vegetative hybridization . 35

G. A. Surmenyan, A. A. Mkrtchyan.—The influence of terms of planting on the starch content in the tubers of potato at summer planting with newly harvested tubers . 43

Microbiology

R. M. Galatchan. The application of polyvalent agglutinating serum in detecting *Bact. atrofaciens* Me Culh. . 49

Botany

K. S. Vladimirova.—On the investigation of the microflora of rivers and lakes of Armenia . 59

Zoology

A. A. Richter.—Key to *Chrysobothris* beetles of USSR (Coleoptera, Buprestidae) . 69

Bibliography . 81

Obituary . 85

Խմբագրական կոլեգիա

Редакционная коллегия

Գրական, խմբագրական և տպագրական խմբագրություն
 Ответ. редактор выпуска Заслуж. деят. науки А. Г. АРАРЯН

Подписано к печати 1/III 1945 г.

Объем 5,5 п. л. В п. л. 46,800 уч. авт. зн. и 53,500 печ. зн.

Тираж 500. ВФ 00371. Заказ № 364. Изд. № 245

Типография Академии Наук Арм. ССР, ул. Абовян № 104